
Refera t af bestyrelsesmsde i Grundejerforeningen Skovbakkevej.

Vi holdt et mini-bestyrelsesmode i forbindelse med restetablering af "de stores legeplads"
omkring volleybanen den 17.maJ, kl. 19.

Jens-Anton, Henrik og undertegnede var modt.

Pi grund af sygdom kunne Henning Thomsen ikke deltage.

Jeg har sendt en bog til ham, hvor jeg - pi bestyrelsens vegne - snsker ham god bedring.

Samme aften viste jeg Jesper Bach fra BF Anlreg rundt i det resterende omride, hvor vi
mangler at fb etableret frellesarealet.

Han afgav et tilbud, som jeg nu har accepteret.

For frrdiggorelse af restareal ved andelsboligerne og ned i det nordvestlige hjorne, incl.
rydning af diverse trrer, vil udgiften andrage kr. 12.000 excl. moms.

Det er utrolig billigt.

Jeg har fiet Jesper Bach til at sende en ordrebekrreftelse til mig.

De gflr i gang med at ordne omrfldet inden for de nrste 14 dage.

Vi aftalte endvidere, at jeg runddeler Jens-Antons udmrerkede "opsang" til alle beboere om
at " opfare sig ordentligt".

Jeg hfrber endvidere, at Per Gamborg vil etablere frllesarealerne sst for de 4-5 huse. Jeg
skrev til ham den 10. maj.

Endvidere har jeg vreret i telefonisk kontakt med Svend Aage Schmidt fra Viborg Kom-
mune, og han oplyser, at han nu vil tage fat i entreprenoren (Simon S. Simonsen) for at f|r
frrdiggiort omridet, herunder fi ordnet rundksrslen owe ved andelsboligerne.

Nreste bestyrelsesmode aflroldes efter sommerferien.

Lars Kaasgaard.
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